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Referat bestyrelsesmøde d. 17.09.2024.  

Deltagere: Niels Henrik, Jens Chr., Jens Kr. Yde, Jan, Flemming, Kresten 

Fraværende: Tove 

Dagsorden.  

1. Godkendelse af referat 

2. Økonomi 

3. Div. udvalg 

4. Medhjælpermatch  

5. Evt.  

 

1. Referatet fra 14.08.24 godkendes og underskrives.   

 

 

2. Balancen gennemgås. 

Jens Kr. har forsøgt at fremskrive resultatet hvilket viser et fald i vores indtægter på ca. 200.000, -  

Både green fee og Golfring Vest er faldende, samtidig er udgifterne til bane driften stigende.   

Jens Chr. foreslår at vi kikker på udgifterne til de ”store” reparationer + et par af indkøbene om ikke 

disse burde afskrives over flere år. Bestyrelsen er positive over for forslaget og tager emnet op å et 

senere tidspunkt.  

Ansøgningen vedr. momsrefusion er indsendt og vi afventer spændt.  

Bestyrelsen har ansøgt DGI om støtte til buggy huset, men har desværre fået afslag.    

  

3. Sponsorudvalg:  

Der har netop været afholdt møde i udvalget.  

Et par af vores sponsorer har desværre opsagt deres sponsorat hvilket betyder en nedgang på ca. 

20.000, -  

Udvalget har flere nye emner som der arbejdes med og forventer at indhente det tabte.  

 

Baneudvalg: 

Sæsonen har været meget atypisk, der har på intet tidspunkt været stop i væksten, banen har 

krævet pleje hele sommeren, hvilket presser timetallet, brændstof og vedligeholdskontoen. 

NH foreslår at inddrage flere frivillige i bane plejen, dette drøftes i baneudvalget.  

Værkstedsholdet skal snart igangsættes og være klar når sæsonen slutter.  

Flemming Nicolajsen er blevet en del af staben, han er allerede blevet dus med maskinerne og 

arbejdsgangen.   

Der er givet grøntlys fra A/S til indkøb af en John Deere Gator arbejdstransporter og en busk/træ 

klipper til montage på traktor.  

Indkøb af green klipper udsættes til 2025. 

 

Begynderudvalg: 

Der er udsendt mail til alle som har deltaget på begynderkursus hvor vi ønsker en lille evaluering for 

hvordan de har oplevet forløbet, der er kommet et par stykker retur, vi håber på flere. 

Udvalget sætter sig snart sammen for at evaluerer på året og vil komme med et oplæg til næste år. 
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Matchudvalget: 

Der har været ros fra flere af deltagerne fra årets klubmesterskab. 

Jan foreslår at vi laver et punkt på et bestyrelsesmøde hvor matchformer / afholdelse af matcher 

skal drøftes. 

Kresten foreslår at Sydthy Cup genoptages.  

NH foreslår at der afholdes et ”julearrangement” måske en match for de medlemmer som 

indbetalte til sidste års momsrefusion.     

    

Husudvalget: 

 

 

4. Næste opgave bliver Medhjælpermatchen.  

Jan køber ind til morgenkaffe og til service vogn.  

NH sørger for præmier.   

Der arbejdes hurtig på en menu.  

 

5. Bestyrelsen afventer en ændring af lokalplanen vedr. buggyhuset, det skulle køre efter planen. 

Jens Kr. foreslår at laver en ”sponsormatch” for at indsamle penge til buggyhuset. 

Jan foreslår at der bliver lavet en strategiplan for klubben / banen. 

Jens Chr. synes at vi skal have oprettet en oversigt over dræn i banen, han kontakter Nord Land da 

de kan gøre det digitalt, Kresten fortæller at appen GLFR har en option som kan bruges.           

 

Næste møde er fastsat til d. 12.11 kl. 16:30.  

      

 


